
ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

Της 219ης συνεδρίασης των μελών της Γ.Σ. του Τμήματος Αξιοποίησης Φυσικών 
Πόρων και Γεωργικής Μηχανικής Γ.Π.Α., η οποία πραγματοποιήθηκε στις 23-4-2007 
και ώρα 12:00 μ. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ : κ. Κ. ΧΑΪΝΤΟΥΤΗ                    ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: κ. Δ. ΦΩΤΙΑΔΗΣ 
Μέλη της Γ.Σ. : 
Α) ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ 
 
1. Ι. Ασημακόπουλος,        
2. Ι. Βαλιάντζας,  
3. Σ. Βάλμης,                        
4. Δ. Γεωργακάκης,              
5. Χ. Καλλιάνου,                
6. Γ. Καραντούνιας,  
7. Π. Κερκίδης,                   
8. Β. Κόλλια-Κουσουρή,    
9. Κ. Κοσμάς,  
10. Γ. Λαμπρινός, 
11. Α. Λιακατάς, 
12. Γ. Μαυρογιαννόπουλος,   
13. Ν. Μουστάκας,                 
14. Δ. Μπριασούλης,  
15. Ν. Συγριμής,  
16. Α. Φραγκουδάκης, 
17. Κ. Χαϊντούτη, 
 
Β) ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΕΣ    
ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ                     

 
1. Σ. Ελμαλόγλου, 
2. Γ. Παπαδάκης, 
 
Γ) ΕΠΙΚΟΥΡΟΙ 
ΚΑΘΗΓΗΤΕΣ 
 
1. Κ. Αρβανίτης,                  
2. Ι. Αργυροκαστρίτης,        
3. Ν. Δέρκας, 
4. Δ. Καλύβας,                     
5. Θ. Μιμίδης, 
6. Α. Μπούμπουκα-              

Σασσάλου,                       
7. Α. Νάτσης,                       
8. Κ. Οιχαλιώτης,                 
9. Π. Παναγάκης,         
 
Δ) ΛΕΚΤΟΡΕΣ 
 
1. Σ. Αλεξανδρής, 
2. Χ. Καραβίτης, 
3. Γ. Κάργας,                       
4. Ι. Μάσσας,                       
5. Γ. Ξανθόπουλος,        
6. Μ. Ψυχογιού                   
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Ε) ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΕΕΔΙΠ 
 
1. Α. Μυλωθρίδου,               
2. Γ. Τζίχα,    
3. Α. Σγουμποπούλου           
 
ΣΤ) ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΕΤΕΠ   
 
1. Ε. Αραβαντινός-

Καρλάτος,     
2. Σ. Σιάκουλης, 
 
Ζ) ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΔΕΠ 
 
1. Χ. Στεφάνου,                    
 
Η)  ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ                 
ΜΕΤΑΠΤΥΧΙΑΚΩΝ 
ΣΠΟΥΔΑΣΤΩΝ  
 
1. Δ. Γασπαράτος,                
2. Γ. Κυριακαράκος,             
3. Μ. Μπαστουνοπούλου,    
4. Β. Τσατήρης,                    
5. Ε. Χατζής,    
 
Θ) ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 
ΦΟΙΤΗΤΩΝ 
 
1. Ι. Αθανασιάδης, 
2. Ι. Βέρρας, 
3. Δ. Βραζιώτης 
4. Π. Ζέρβα, 
5. Δ. Κανέλλος, 
6. Γ. Μαυρομάτη 
7. Γ. Ρώσσιος, 
8. Δ. Ταρναβάς 
9. Γ. Τεγάς, 
10. Μ. Χάμου, 
11. Ε. Χολέβα 
12. Α. Φράγκος 
                             
 

 
 
 
παρούσα 
απούσα 
παρούσα 
 
 
 
παρών 
 
παρών 
 
 
 
απών 
 
 
 
 
 
παρών 
παρών 
απούσα 
παρών 
παρών 
 
 
 
 
παρών 
παρών 
παρών  
παρούσα 
παρών 
παρούσα 
παρών 
παρών 
παρών 
παρούσα 
παρούσα 
παρών 



 
 
Διαπιστώνεται η συμπλήρωση απαρτίας στην παρουσία των μελών της Γ.Σ. 

 

ΘΕΜΑ ΜΟΝΟ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ:  
«Αντιμετώπιση προβλημάτων που προέκυψαν στην εκπαιδευτική διαδικασία 
από τις κινητοποιήσεις των φοιτητών κατά το Ακαδημαϊκό Έτος 2006-2007» 
Η Πρόεδρος ενημέρωσε τα μέλη της ΓΣ του Τμήματος για το με ημερ. 20/3/2007 
έγγραφο του κ. Πρύτανη, το οποίο διαβίβασε στους Προέδρους των Τμημάτων και 
στο οποίο εξέφραζε τις προσωπικές του απόψεις για την αντιμετώπιση των 
προβλημάτων που προέκυψαν από τις κινητοποιήσεις των φοιτητών. 
Πιο συγκεκριμένα ο κ. Πρύτανης προτείνει να συμπληρωθούν τα μαθήματα και 
εργαστήρια του φθινοπωρινού εξαμήνου του Ακαδημαϊκού έτους 2006-2007 την 
επόμενη Ακαδημαϊκή χρονιά 2007-2008 και στην εξεταστική περίοδο του Ιουλίου να 
γίνουν εξετάσεις μόνο για τα εργαστήρια του εαρινού εξαμήνου, ενώ οι εξετάσεις για 
τα μαθήματα του εαρινού εξαμήνου να γίνουν το Σεπτέμβριο. 
Επίσης ο κ. Πρύτανης με το ίδιο έγγραφο ζήτησε από τους Προέδρους αναλυτική 
κατάσταση των διδαχθέντων μαθημάτων και Εργαστηρίων όλων των Τμημάτων κατά 
το προηγούμενο εξάμηνο. 
Στη συνέχεια ο κ. Πρύτανης με το υπ’ αρ. 1382/13-4-2007 έγγραφό του προς τους 
Προέδρους ζήτησε τον προβληματισμό των Τμημάτων για το χρονοδιάγραμμα 
σπουδών του τρέχοντος Ακαδ. Έτους 2006-2007. 
 Η Πρόεδρος ενημέρωσε επίσης τα μέλη της ΓΣ για τα μαθήματα και εργαστήρια που 
πραγματοποιήθηκαν το χειμερινό εξάμηνο, με βάση τα έγγραφα των Δ/ντών των 
Τομέων του Τμήματος καθώς και όσα υπολείπονται. Επειδή τα περισσότερα κενά 
εμφανίσθηκαν στο Εργαστήριο Γ. Υδραυλικής, η Πρόεδρος ζήτησε από τον Δ/ντή 
του Τομέα κ. Βαλιάντζα να εκφράσει τις απόψεις του Τομέα για τον τρόπο 
αναπλήρωσης των μαθημάτων. Ο κ. Βαλιάντζας ενημέρωσε τη ΓΣ όλα τα μέλη του 
ΔΕΠ του Τομέα είναι πρόθυμα να καλύψουν τα κενά μέχρι τον Ιούλιο 2007, με 
όποιον τρόπο χρειασθεί, γιατί η μετάθεσή τους την επόμενη Ακαδημαϊκή χρονιά θα 
δημιουργήσει τεράστια προβλήματα στην Εκπαίδευση.  
Μετά ακολούθησε εκτεταμένη διαλογική συζήτηση μεταξύ των μελών της ΓΣ από 
την οποία προέκυψε ότι η συντριπτική πλειοψηφία των μελών ΔΕΠ του Τμήματος 
επιθυμεί την ομαλοποίηση της εκπαιδευτικής διαδικασίας χωρίς εκπτώσεις στην 
εκπαίδευση, γι’ αυτό τα μέλη της ΓΣ προτείνουν τη συμπλήρωση των κενών κατά τη 
διάρκεια του τρέχοντος Ακαδημαϊκού έτους.  
Ο κ. Βαλιάντζας διαμόρφωσε την πρότασή του (Α), η οποία έχει ως εξής  
1)  Διδασκαλία μαθημάτων εαρινού εξαμήνου από 16/4/2007 μέχρι 30/6/2007.  
2) Αναπλήρωση διδασκαλίας ορισμένων μαθημάτων του χειμερινού εξαμήνου και 
των μαθημάτων του 9ου εξαμήνου μέχρι 30/6/2007, παράλληλα με τα μαθήματα του 
εαρινού εξαμήνου και σε ώρες και ημέρες που δεν θα θίγεται η διδασκαλία των 
μαθημάτων του εαρινού εξαμήνου (απογευματινές ώρες, Σάββατο κλπ.).  
3) Αναπλήρωση από 1/7/07 – 18/7/07 όλων των μαθημάτων και εργαστηρίων του 
χειμερινού εξαμήνου που δεν θα έχουν ολοκληρωθεί μέχρι τις 30/6/07.  
4) Εξεταστική περίοδος από 10/7/07-31/7/07 μόνο για τους επί πτυχίω φοιτητές και 
τους φοιτητές του 9ου εξαμήνου 
και η οποία ήταν η συνισταμένη των απόψεων  των μελών ΔΕΠ της ΓΣ, την οποία 
και κατέγραψε στον πίνακα της αίθουσας συνεδρίασης. Κατατέθηκε επίσης και 
πρόταση από το σύλλογο των φοιτητών, όπως μας ενημέρωσαν οι φοιτητές, η οποία 
όμως αποσύρθηκε τελικά από τους φοιτητές η πλειοψηφία των οποίων συμφώνησε με 
την πρόταση των μελών ΔΕΠ (Α). Η δεύτερη πρόταση (Β) κατατέθηκε από 
εκπροσώπους της φοιτητικής παράταξης ΔΑΠ, όπως δήλωσαν οι εκπρόσωποι, οι 
οποίοι ζήτησαν να τεθεί σε ψηφοφορία. Η πρόταση της ΔΑΠ αφορούσε την 
αναπλήρωση των μαθημάτων του χειμερινού εξαμήνου από 22-8-2007 έως 7-9-2007. 



Οι δυο προτάσεις (Α) και (Β) τέθηκαν σε ονομαστική ψηφοφορία των παρόντων 38 
μελών της ΓΣ, από την οποία προέκυψαν τα εξής αποτελέσματα: 
α) Τριάντα τρία μέλη της ΓΣ ψηφίζουν την πρόταση Α 
β) Τρία μέλη της ΓΣ ψηφίζουν την πρόταση Β 
γ) Δύο μέλη της ΓΣ ψηφίζουν Λευκό 
Στη συνέχεια ακολούθησε εκτεταμένη συζήτηση για την εξεταστική περίοδο και 
προτάθηκε να γίνει διπλή εξεταστική το Σεπτέμβριο (από 1/9/2007-30/9/2007) ή 
μέχρι την έναρξη του χρονοδιαγράμματος σπουδών του Ακαδημαϊκού έτους 2007-
2008, ανάλογα με την απόφαση της Συγκλήτου ώστε να μη θιγεί η εκπαιδευτική 
διαδικασία του επόμενου Ακαδημαϊκού έτους.. Η πρόταση τέθηκε σε ψηφοφορία και 
ψηφίσθηκε ομόφωνα από τα 38 παρόντα μέλη. 
 

 
 
 

 
Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                    Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 
 
       

        ΔΗΜ. ΦΩΤΙΑΔΗΣ                            ΚΩΝ/ΝΑ ΧΑΪΝΤΟΥΤΗ 
                                                                     ΚΑΘΗΓΗΤΡΙΑ  


